
Protokół Nr LXIX/2023 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 29 grudnia 2023 roku 

 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 29 grudnia 2023 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą i rozpoczęła się 

o godz.13.30. 

Pkt. 1 

Obradom sesji przewodniczył Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą. 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy – p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy – p. Edyta Fudalewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator 

4. Przewodnicząca Gminnej Rady Seniorów - p. Józefa Pokrywka 

5. Osoby wyróżnione tytułem ,,Zasłużony dla Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą” 

p. Aleksandra Szewczyk i p. Grażyna Plęs- Banach  

6. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

wg załączonej listy obecności /załącznik nr 1/ do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha powitał oglądających transmisję 

z dzisiejszych obrad. 

Pkt. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził na podstawie listy obecności /załącznik nr 2/do 

niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na sali obrad obecnych było 15 radnych na 

ustawowy skład liczbowy 15. 

 

Pkt.3 

1.Otwarcie obrad sesji 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie uchwał i wręczenie odznaczeń „Zasłużony dla Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą “. 

5. Wystąpienie zaproszonych gości.  

6.Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji. 

7. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.  

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 

9. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie:  



a) przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i 

Gminy Nowe Miasto nad Pilica, 

b) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok.  

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2023-

2032. 

d)  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 

2024 – 2032 oraz Uchwały Budżetowej na rok 2024. 

- odczytanie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą na lata 2024 – 2032, 

- odczytanie projektu Uchwały Budżetowej na rok 2024 

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  

- wyrażenie opinii ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej z dnia 19 

grudnia 2023 roku dotyczącej projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2024 – 2032 oraz projektu Uchwały Budżetowej 

na rok 2024.  

- stanowisko Burmistrza dotyczące autopoprawek oraz ich przegłosowanie. 

- dyskusja. - głosowanie nad projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2024 – 2032. 

- głosowanie nad projektem Uchwały Budżetowej na 2024 rok.  

11. Interpelacje i zapytania. 

12. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

 

- o godzinie 13.36 na sesję Rady Miejskiej przybyli radni: Sylwester Solarek, Sebastian 

Stolarek i Mariusz Fandrych. 

Pkt.4a 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał tytuł i numer projektu uchwały 

w sprawie nadania Pani Aleksandrze Szewczyk tytułu „ZASŁUŻONY DLA MIASTA 

I GMINY NOWE MIASTO NAD PILICĄ”. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu na stan obecnych na sali 14 radnych, 14- za, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr LXIX/486/2023 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 3 / do niniejszego 

protokołu. 

Pkt.4b 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał tytuł i numer projektu uchwały 

w sprawie nadania Pani Grażynie Plęs- Banach tytułu „ZASŁUŻONY DLA MIASTA 

I GMINY NOWE MIASTO NAD PILICĄ”. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu na stan obecnych na sali 14 radnych, 14- za, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr LXIX/487/2023 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 4 / do niniejszego 

protokołu. 

Pan Burmistrz pogratulował obecnym zasłużonym Paniom i podziękował za aktywną 

działalność na rzecz naszego regionu. Następnie wręczono akt nadania i pamiątkową statuetkę. 

Wykonano pamiątkowe zdjęcia. 



Pani Aleksandra Szewczyk oraz P. Grażyna Plęs – Banach podziękowały za wyróżnienie jakim 

zostały nadane, a także przybliżyły rolę jaką pełni Gminna Rada Seniorów w nowomiejskim 

społeczeństwie.  

O 13.48 na sesję Rady Miejskiej przybyła radna Barbara Gąsiorowska 

Pkt.6 

Przystąpiono do głosowania protokołów z ostatniej sesji Rady Miejskiej, które odbyły się 

w dniach 16 listopada 2023 roku oraz 29 listopada 2023 roku sesja nadzwyczajna. Uwag i pytań 

nie zgłoszono. W głosowaniu na stan obecnych na sali 14 radnych, za –13, przeciw – 0, 

wstrzymał się –1. Protokół z ostatniej sesji Rady Miejskiej został przyjęty. Głosowanie imienne 

stanowi /załącznik nr 5/ do niniejszego protokołu. 

Pkt.7 

Przewodniczący komisji Stałych Rady Miejskiej p. Dariusz Dziurowicz odczytał protokół 

nr 6/2023 z posiedzenia komisji Stałych Rady Miejskiej, które odbyło się w dniu 19 grudnia 

2023 roku.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności do 

niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy - p. Mariusz Dziuba 

2. Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator 

 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący Komisji Gospodarczo - 

Budżetowej. 

 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję. 

2. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

 

PKT 7.1 

Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Radna p. Barbara Gąsiorowska poprosiła o projekty uchwał. 

Przewodniczacy Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że projekty uchwał 

zostaną dostarczone jutro do wszystkich radnych, natomiast p. Skarbnik na posiedzeniu omówi 

szczegołowo projekty uchwał. 

Przewodniczący Stałych Komisji zapytał , czy są pytania.  

Radny p. Sebastian Stolarek przekazał, że w związku z brakiem materiałów pytania zostaną 

zadane na sesji. 

 

Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2023-2032. 

 

Radny p. Sebastian Stolarek zapytał czy wszystkie środki, które pochodzą z Polskiego Ładu są 

fizycznie na rachunku bankowym. 

Skarbnik Miasta i Gminy – p. Ewa Bator – odpowiedziała, że nie, ponieważ środki te wpływają 

w momencie posiadania wystawionej faktury przez wykonawce. Wtedy takie informacje 

przekładamy do banku,który na takiej podstawie przesyła środki finansowe na rachunek 

bankowy. 



PKT 7.1 

 

Przewodniczący Stałych Komisji Rady Miejskiej wyjaśnił, ze każdy radny otrzymał i zapoznał 

się z projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2024 

– 2032 oraz Uchwały Budżetowej na rok 2024. Następnie zapytał, czy radni mają pytania 

lub uwagi do w/w projektów.  Nie zgłoszono.  

 

Pkt.7.1 

 

Następnie Przewodniczący Stałych Komisji przedstawił dwa projekty uchwał Rady Seniorów 

w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą“. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Stałych Komisji przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilica. 

 

PKT 7.2 

 

Radny p. Sebastian Stolarek odniósł się do etapu wznowienia i zakończenia prac schodów przy 

ul. Targowej. 

 

P. Burmistrz poinformował, że Stowarzyszenie – Towarzystwo Przyjaciół Nowego Miasta nad 

Pilicą prowadzi daną inwestycję, przekazał, że umowa z wykonawcą jest ważna około końca 

marca 2024 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej dodał, że wstępnie prace zostały zaplanowane do końca 

listopada bieżącego roku, natomiast ten czas został wydłużony aneksem z Urzędu 

Marszałkowskiego. 

Następnie radny Sebastian Stolarek skierował pytania dotyczące terenu parku nadpilicznego 

- kiedy będzie oddana do użytku inwestycja, 

- jakie jest przeznaczenie górki oraz zapytał o architekturę budynku, który znajduje się na tym 

terenie. 

P. Burmistrz przekazał, że prace nie zostały jeszcze zakończone związku z tym nie jest 

określony termin oddania inwestycji. Następnie dodał, że zaprojektowanie parku nadpilicznego 

zostało wykonane w taki sposób, aby mogły być spełniane dane wymogi. Kwestie wizualne 

budynku są sprawą dyskusyjną ze względu na różne gusta. 

 

Kolejno radny Sebastian Stolarek skierował wnioski w kwestii lokali socjalnych przy placu 

Koźmińskiego. Remont chodnika na ul. Kolejowej w kierunku ronda oraz projekt dokumentacji 

wodociągu we wsi Waliska. 

 

P. Burmistrz odpowiedział, jeżeli będziemy posiadać środki na wyremontowanie lokali 

to zostanie to wykonane. Poruszył również kwestie innych lokali na terenie miasta i gminy, 

które potrzebują pilniejszej interwencji. Następnie odnosząc się do remontu chodnika na ul. 

Kolejowej, przekazał, że najpierw muszą być wykonane kanalizacja, odwodnienie, położona 

nowa nawierzchnia. Dodał, że w pierwszej kolejności przymierzamy się do rewitalizacji 

ul. Targowej oraz placu Koźmińskiego i placu Kościuszki. Na koniec poinformował, 

że wykonywane są prace, projekty kanalizacji na bieżąco w różnych częściach miasta, takie jak 

na ul. Spacerowej czy ul. Tomaszowskiej. 

 



Radny Andrzej Zając przekazał informację o otrzymaniu życzeń Bożonarodzeniowych od Pani 

Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej im. Kard. Stefana Wyszyńskiego. 

 

Następnie kontynuowana była kwestia projektu dokumentacji wodociągu we wsi Waliska. 

Radny p. Sebastian Stolarek zapytał, na jakim etapie jest projekt i jakim wydaniu jest 

on wykonany. 

 

P. Burmistrz – poinformował, w związku z wymagającym terenem, na którym znajdują się dwa 

cieki wodne teren jest bagnisty i podmokły. Pojawiła się możliwość wzięcia udziały w projekcie 

„Budowa infrastruktury wodnej w terenach po PGR-owskich”, w tym przypadku Wólka 

Magierowa wpisuje się w ten obszar. Udało się opracować wniosek i otrzymać środki. Został 

już rozstrzygnięty przetarg na wykonanie projektu, natomiast forma będzie już zależała od 

projektanta, który wskaże nam najlepsze możliwości i rozwiązania techniczne. 

Dodał, że projektant już rozpoczął prace w terenie. 

 

Radny p. Sebastian Stolarek zaproponował bardziej ekonomiczną możliwość wykopania studni 

ze stacją uzdatniania wody w danej miejscowości. 

 

P. Burmistrz przekazał, że będą brane pod uwagę wszystkie opcje. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Pkt.8 

Przewodniczący Rady przypomniał, że przebieg obrad Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą jest utrwalony i transmitowany za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, co 

jest realizacją obowiązku wynikającego z art. 20 ust 1b ustawy o samorządzie gminnym. 

Transmisja obrad jest dostępna na stronie internetowej urzędu natomiast nagrania z sesji 

zamieszczone będą na stronie internetowej www.nowemiasto.pl. 

Burmistrz Miasta i Gminy Mariusz Dziuba przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

za okres międzysesyjny:  

21.11 - lustracja obiektu sportowego przy ul. Rawskiej oraz lustracja terenu parku nadpiliczngo,  

-spotkanie z projektantami sali gimnastycznej w Żdżarach, 

- Warszawa podpisanie umowy ekopiknik, ekopracownia, 

 

22.11 - lustracja obiektu sportowego przy ul. Rawskiej,  

- spotkanie z mieszkańcami osiedla Sady, 

 

23.11- Przysucha spotkanie w Starostwie w sprawie lamp oświetleniowych 

- zebranie walne Towarzystwa Przyjaciół Nowego Miasta, 

24.11 – szkolenie dla pracowników Urzędu z zakresu rozsyłania informacji do mieszkańców, 

- spotkanie z projektantem Wodociągu Wólce Magierowej, 

 

27. 11 – Radom spotkanie w Zarządzie Dróg Wojewódzkich, spotkanie dotyczyło odwodnienia 

ulicy Mostowej i Warszawskiej oraz kanalizacji ulicy Podgórnej, 

- odbiór drogi Nowe Miasto – Ulów, 

 

http://www.nowemiasto.pl/


28.11 – spotkanie z dowódca 8 Dywizji Piechoty Armii Krajowej w Nowym Mieście nad Pilicą 

– gen. Knutem oraz jego zastępcą. 

 

29.11 – spotkanie z inspektorem nadzoru w sprawie parku nadpilicznego oraz opracowanie 

dokumentacji na przygotowane odcinki dróg 

 

30.11 - Warszawa – spotkanie w Polskiej Spółce Gazownictwa, 

- Józefów – konferencja Związków Samorządów Polskich, 

04.12 – spotkanie z inspektorem nadzoru w sprawie przebudowy schodów na ulicy Targowej, 

- spotkanie w sprawie organizacji Wigilii Miejskiej, 

- spotkanie w sprawie przebudowy wodociągu w miejscowości Rudki, 

 

05.12 – spotkanie w sprawie organizacji Mikołajek oraz Wigilii Miejskiej, 

- szkolenie w sprawie organizacji pracy w Urzędzie oraz prowadzenie dokumentacji  

 

06.12 – Mikołajki Miejskie  

07.12 – Radom – nagranie dla telewizji internetowej, 

- spotkanie z Dyrektorem Żłobka Samorządowego w sprawach organizacyjnych, 

08.12 – Tomaszów Mazowiecki – posiedzenie spółki SIM KZN  

12.12 – Grodzisk Mazowiecki – szkolenie z zakresu zarządzania kryzysowego, 

13.12 – spotkanie z Dyrektorami Szkół Podstawowych w sprawach organizacyjnych, 

- posiedzenie Młodzieżowej Rady 

14.12 – spotkanie z projektantem przedszkola przy ulicy Ogrodowej 

- spotkanie z Dyrektorem Zakładu Usług Komunalnych w sprawie awarii wodociągowych,  

15.12 – posiedzenie Gminnej Rady Seniorów, 

- spotkanie opłatkowe w Nadleśnictwie Grójeckim, 

17.12 – Wigilia Miejska 

19.12 – jasełka w Szkole Podstawowej im. Kard. Stefana Wyszyńskiego, 

- posiedzenie Gminnej Rady Sportu, 

- wspólne posiedzenie Stałych Komisji Rady Miejskiej  

- komisja w sprawie dofinansowania czesnych dla nauczycieli, 

20.12 – Grójec, spotkanie opłatkowe w Centrum Rozpoznania Wsparcia Radioelektronicznych, 

21.12 – Radom, spotkanie z Dyrektorem Wojewódzkiego Inspektoratu  

Ochrony Środowiska,   

- wigilia dla pracowników Urzędu Miasta i Gminy, 

22.12 – jasełka w Szkole Podstawowej z Żdżarach oraz w Zespole Szkolno - Przedszkolnym  

 

Codzienne bez ograniczeń przyjęcie interesantów w Urzędzie Gminy. 

 

Radna p. Barbara Gąsiorowska zapytała się czemu p. Burmistrz nie wykorzystał w okresie 

międzysesyjnym urlopu. Radna również odniosła się w kwestii zaległego urlopu 

wypoczynkowego p. Burmistrza. 

 

P. Burmistrz poinformował, że nie zawarł w danym okresie międzysesyjnym dwóch dni urlopu. 

Następnie, donosząc się do wypowiedzi radnej przekazał, że jako jedyna gmina w okolicy 

Burmistrz nie ma zastępcy, dlatego też urlop jest wykorzystywany w takim wymiarze jakim 

pozwalają obowiązki, jakie pełni.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że jeżeli są jeszcze pytania w danym temacie 

będzie można je zadać w punkcie porządku obiad - interpelacje i zapytania. 



 

Pkt.9 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o wpłynięciu kilku pism do Biura Rady 

Miejskiej. 

- Projekty Uchwały Budżetowej na 2024 rok oraz Wieloletnia Prognoza Finansowa. 

- Podanie w sprawie wykupienia lokalu mieszkalnego. 

- Postanowienie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie odnośnie regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy, Wody polskie opiniują 

pozytywnie dany projekt. 

- Pismo Klubu Kropelka informujący nas o terminach i miejsca, w których będzie się odbywać 

akcja oddawania krwi. 

- Korespondencja Sądu Administracyjnego dotycząca planu zagospodarowania przestrzennego. 

- Uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej dotycząca projektu uchwały budżetowej na 2024 

rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

-Wniosek radnej Barbary Gąsiorowskiej w trybie informacji publicznej w przedmiocie 

sprawozdań opisowych z wykonania budżetu za lata 2007 – 2022. 

- Pozytywna informacja z Urzędu Skarbowego dotyczącą oświadczenia majątkowego jednego 

z kierowników Urzędu Miasta.  

Pkt.10a 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał numer oraz tytuł projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilica. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu na stan obecnych na sali 15 radnych, za – 15, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr LXIX/488/2023 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 6/ do niniejszego 

protokołu. 

Pkt.10b 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał numer oraz tytuł projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator przedstawiła w/w projekt uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu na stan obecnych na sali 15 radnych, za – 15, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr LXIX/489/2023 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 7/ do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady dodał, że nadwyżka budżetu na koniec roku w wysokości 280 tys. 

jest przeznczona na wykup obligacji komunalnych w kwocie 280 tys. 

 



Pkt.10c 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał numer oraz tytuł projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

na lata 2023-2032. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator przedstawiła w/w projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu na stan obecnych na sali 15 radnych, za – 15, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr LXIX/490/2023 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 8/ do niniejszego 

protokołu. 

Pkt.10d 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał numer oraz tytuł projektu 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 

2024 – 2032. Projekt uchwały stanowi /załącznik nr 9/ do niniejszego protokołu. 

O 14.22 sesję Rady Miejskiej opuściła radna p. Barbara Gąsiorowska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał numer oraz tytuł projektu Uchwały 

Budżetowej na rok 2024. Projekt uchwały w/w sprawie stanowi /załącznik nr 10/ do 

niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Elżbieta Zaraś odczytała Uchwałę Nr 3.h./244//2023 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 8 grudnia 2023 

roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą na lata 2024-2032. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi /załącznik 11/ 

do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Elżbieta Zaraś odczytała Nr 3.c./244/2023. Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 8 grudnia 2023 roku 

w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

projekcie uchwały budżetowej na 2024 rok. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi 

/załącznik nr 12/ do niniejszego protokołu. 

O 14.37 sesję Rady Miejskiej opuściła Radna p. Jolanta Wielgus. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Dariusz Dziurowicz poinformował, że 

w dniu 19 grudnia br. na wspólnym posiedzeniu Stałych Komisji Rady Miejskiej do projektu 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 

2023 – 2032 oraz projektu Uchwały Budżetowej na rok 2023 nie zgłoszono uwag. 

Jednoznacznie wyraził pozytywną opinie do w/w uchwał. 

Pan Burmistrz przedstawił stanowisko dotyczące autopoprawek do projektu uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2024-2032 oraz do 

projektu uchwały budżetowej na 2024 rok. 



Przystąpiono do głosowania Stanowiska Burmistrza dotyczące autopoprawek. W głosowaniu 

przy obecnych na sali 13 radnych, za -13, przeciw – 0, wstrzymał się – 0. Stanowiska stanowią 

/załącznik nr 13/ do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do Radnego p. Sebastiana Stolarka 

Przewodniczącego Klubu Niezależni i odniósł się do wyjścia z sali posiedzeń członka Klubu p. 

Barbary Gąsiorowskiej. 

Radny p. Sebastian Stolarek przekazał, że Radna Gąsiorowska jest również Dyrektorem 

Szpitala, dlatego też musiała opuścić sesje Rady Miejskiej z powodu ważnego spotkania.  

Przewodniczący Rady Miejskiej – przekazał, że radnej nie zwalnia to z uprawnień jakie pełni, 

zna dobrze zasady, a wychodzi z sali posiedzeń bez wytłumaczenia, tak jakby chciała podpisać 

listę, aby otrzymać dietę. 

Następnie rozpoczynając dyskusje dot. w/w uchwał. Radny p. Sebastian Stolarek zapytał 

o kwotę w dziale 600 pozycja 6370 – poprawa stanu infrastruktury drogowej. 

 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator przekazała, że fundusze pochodzą z polskiego ładu, 

natomiast wydatkach jest jeszcze wkład własny. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2023- 

2032. W głosowaniu przy obecnych na sali 13 radnych za -13, przeciw - 0, wstrzymało się - 0. 

Uchwalono Uchwałę Nr LXIX/491/2023 w przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz 

z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 14/ do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha poddał pod głosowanie projekt Uchwały 

Budżetowej na rok 2023. W głosowaniu przy obecnych na sali 13 radnych za - 13, przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. Uchwalono Uchwałę Nr LXIX/492/2023 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 17/ do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował radnym, którzy zagłosowali jednomyślnie 

za przyjęciem uchwał, p. Skarbnik ze prace włożoną w przygotowanie w/w uchwał. Jestem 

pewien, że p. Burmistrz będzie sumiennie realizował wszystkie postanowienia Uchwały 

Budżetowej na 2024 rok. 

Pkt.11 

Brak 

Pkt.12 

Sołtys J. Wielgus podziękował za przeniesienie znaku, o który wnioskował na poprzedniej sesji. 

Sołtys S. Oblorski podziękował za wszystkie zrealizowane inwestycje w miejscowości Żdżary, 

które pochodziły z funduszu sołeckiego. 

Radny p. Andrzej Tulin złożył wniosek o utwardzenie pobocza w miejscowości Rokitnica, 

prawej strony drogi od posesji p. Kotańca w kierunku Nowego Miasta. 



Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha podziękował p. Burmistrzowi wraz 

pracownikami Urzędu, wszystkim Radnym, sołtysom i rad osiedlowych za współprace 

realizowanych inwestycji na terenie Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilica.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej p. Elżbieta Zaraś w imieniu Rady Miejskiej chciała 

życzyć wszystkim, aby Nowy Rok był zdrowy, szczęśliwy, pomyślny i spokojny, aby wszystkie 

marzenia i cele się realizowały.  

P. Burmistrz dołączył się do życzeń, dodał, że w budżecie na 2024 rok jest bardzo dużo zadań, 

które służą poprawie życia naszych mieszkańców. 

 

Pkt. 13 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha 

zamknął o godz. 15.05 obrady sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. Szczegółowy 

przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku cyfrowym i stanowi integralną część protokołu. 

 

 

       Protokółowała        Przewodniczył 

      Milena Przyborek      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Mgr Tomasz Pietrucha 



GŁOSOWAŁO: 15

głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 1

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29.12.2023

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej

1. Głosowanie - przyjęcie protokołów z ostatnich sesji

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Nazwisko i Imię jak głosował

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara WSTRZYMAŁ się

Grzegorek Konrad        

Olborska Monika                   głosował ZA

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Chowaniak Krzysztof głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

głosował ZA

Jolanta Wielgus głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 14
głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
1
2
3
4
5
6
7
8
9

10
11
12
13
14
15

Gąsiorowska Barbara nie głosował
Grzegorek Konrad        głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA
Tulin Andrzej głosował ZA
Zając Andrzej głosował ZA

2. Głosowanie – uchwała w sprawie Zasłużony dla Miasta i Gminy Nowe Miasto 
nad Pilicą

Chowaniak Krzysztof głosował ZA
Kącka Karolina głosował ZA
Jolanta Wielgus głosował ZA
Olborska Monika                   głosował ZA
Solarek Sylwester                   głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29.12.2023

Bors Mirosław głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA
Nazwisko i Imię jak głosował

głosował ZAFandrych Mariusz
głosował ZADziurowicz Dariusz

Zaraś Elżbieta               głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 14
głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
1
2
3
4
5
6
7
8
9

10
11
12
13
14
15

Solarek Sylwester                   głosował ZA
Stolarek Sebastian głosował ZA
Tulin Andrzej głosował ZA
Zając Andrzej głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA
Chowaniak Krzysztof głosował ZA
Kącka Karolina głosował ZA
Jolanta Wielgus głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA
Gąsiorowska Barbara nie głosował

Pietrucha Tomasz   głosował ZA
Zaraś Elżbieta               głosował ZA
Bors Mirosław głosował ZA
Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Olborska Monika                   głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29.12.2023
3. Głosowanie – uchwała w sprawie Zasłużony dla Miasta i Gminy Nowe Miasto 
nad Pilicą

Nazwisko i Imię jak głosował



GŁOSOWAŁO: 15
głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
1
2
3
4
5
6
7
8
9

10
11
12
13
14
15

Jolanta Wielgus głosował ZA
Olborska Monika                   głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29.12.2023

Solarek Sylwester                   głosował ZA
Stolarek Sebastian głosował ZA
Tulin Andrzej głosował ZA
Zając Andrzej głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA
Fandrych Mariusz głosował ZA
Gąsiorowska Barbara głosował ZA
Grzegorek Konrad        głosował ZA
Chowaniak Krzysztof głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA
Zaraś Elżbieta               głosował ZA
Bors Mirosław głosował ZA

Nazwisko i Imię jak głosował

4. Głosowanie – uchwała w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilica



GŁOSOWAŁO: 15
głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
1
2
3
4
5
6
7
8
9

10
11
12
13
14
15

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29.12.2023
5. Głosowanie – uchwała w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na 2023 rok

Nazwisko i Imię jak głosował

Olborska Monika                   głosował ZA
Solarek Sylwester                   głosował ZA
Stolarek Sebastian głosował ZA
Tulin Andrzej głosował ZA
Zając Andrzej głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA
Grzegorek Konrad        głosował ZA
Chowaniak Krzysztof głosował ZA
Kącka Karolina głosował ZA
Jolanta Wielgus głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA
Zaraś Elżbieta               głosował ZA
Bors Mirosław głosował ZA
Dziurowicz Dariusz głosował ZA
Fandrych Mariusz głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 15
głosowało ZA: 15

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
1
2
3
4
5
6
7
8
9

10
11
12
13
14
15

Stolarek Sebastian głosował ZA
Tulin Andrzej głosował ZA
Zając Andrzej głosował ZA

Chowaniak Krzysztof głosował ZA
Kącka Karolina głosował ZA
Jolanta Wielgus głosował ZA
Olborska Monika                   głosował ZA
Solarek Sylwester                   głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA
Dziurowicz Dariusz głosował ZA
Fandrych Mariusz głosował ZA
Gąsiorowska Barbara głosował ZA
Grzegorek Konrad        głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29.12.2023
6. Głosowanie – uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą na lata 2023-2032

Nazwisko i Imię jak głosował

głosował ZAZaraś Elżbieta               
głosował ZAPietrucha Tomasz   



GŁOSOWAŁO: 14
głosowało ZA: 14

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
1
2
3
4
5
6
7
8
9

10
11
12
13
14
15

Tulin Andrzej głosował ZA
Zając Andrzej głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA
Jolanta Wielgus głosował ZA
Olborska Monika                   głosował ZA
Solarek Sylwester                   głosował ZA
Stolarek Sebastian głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA
Fandrych Mariusz głosował ZA
Gąsiorowska Barbara nie głosował
Grzegorek Konrad        głosował ZA
Chowaniak Krzysztof głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA
Zaraś Elżbieta               głosował ZA
Bors Mirosław głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29.12.2023
7. Głosowanie – stanowisko Burmistrza dotyczące autopoprawek 

Nazwisko i Imię jak głosował



GŁOSOWAŁO: 13
głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
1
2
3
4
5
6
7
8
9

10
11
12
13
14
15

Olborska Monika                   głosował ZA
Solarek Sylwester                   głosował ZA
Stolarek Sebastian głosował ZA
Tulin Andrzej głosował ZA
Zając Andrzej głosował ZA

Gąsiorowska Barbara nie głosował
Grzegorek Konrad        głosował ZA
Chowaniak Krzysztof głosował ZA
Kącka Karolina głosował ZA
Jolanta Wielgus nie głosował

Pietrucha Tomasz   głosował ZA
Zaraś Elżbieta               głosował ZA
Bors Mirosław głosował ZA
Dziurowicz Dariusz głosował ZA
Fandrych Mariusz głosował ZA

8. Głosowanie – uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2024 – 2032.

Nazwisko i Imię jak głosował

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29.12.2023



GŁOSOWAŁO: 13
głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO się: 0

LP.
1
2
3
4
5
6
7
8
9

10
11
12
13
14
15

Stolarek Sebastian głosował ZA
Tulin Andrzej głosował ZA
Zając Andrzej głosował ZA

Chowaniak Krzysztof głosował ZA
Kącka Karolina głosował ZA
Jolanta Wielgus nie głosował
Olborska Monika                   głosował ZA
Solarek Sylwester                   głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA
Dziurowicz Dariusz głosował ZA
Fandrych Mariusz głosował ZA
Gąsiorowska Barbara nie głosował
Grzegorek Konrad        głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA
Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29.12.2023

9. Głosowanie –Uchwała Budżetowa na 2024 rok

Nazwisko i Imię jak głosował


